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MOTIE 

Voorstelnummer: 

De gemeenteraad van de gemeente Borger-Odoorn, in vergadering bijeen op 6 november 

2021 inzake de begroting 2022. 

 

De raad gehoord hebben de beraadslaging  

 

constateert dat 
 

• Er in de afgelopen jaren door de diverse sportbesturen in Exloo, Odoorn, Valthe (en 

Klijndijk) maar ook maatschappelijke organisaties veel inzet gepleegd is om te 

verkennen of en op welke wijze samenwerking kan leiden tot nieuwbouw van 

multifunctionele (sport) accommodaties.  

• Dit heeft geleid tot een visie op binnensportvoorzieningen, voorziening van een ‘quick 

scan’ voor wat betreft de noodzakelijkheid voor nieuwbouw en/of renovatie van de 

sporthallen in Odoorn, Exloo en Valthe. 

• Om de sportfaciliteiten van onze gemeente op peil te krijgen er een plan van aanpak 

nodig, voorzien van een gezonde financiële onderbouwing en waarin breedtesport en 

duurzaamheidsaspecten een dominante positie innemen.  

• Het huidige financiële meerjarenperspectief van de gemeente Borger-Odoorn de 

mogelijkheden biedt in prioritaire investeringen. 
 

 

is van mening dat 

 

• De huidige binnensportcomplexen in Exloo, Valthe en Odoorn van onze gemeente niet 

meer geheel voldoen aan de eisen van deze tijd 

• De mogelijkheid op korte termijn zou moeten worden benut om de mogelijkheden die 

de gemeentelijke begroting en het hierbij behorende meer-jaren investeringsplan biedt 

te benutten voor renovatie of nieuwbouw van deze binnensportcomplexen te 

realiseren.  

• Goede sportvoorzieningen van belang zijn voor een positief beeld van de gemeente, 

dit ook van belang is de gezondheid en welbevinden van onze inwoners. 
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Verzoek aan het college 

 

• Om in samenspraak met dorpsbelangen, de (sport)verenigingen en 

onderwijs(instellingen) te komen met een plan van aanpak voor de renovatie, verbouw 

en/of nieuwbouw van de binnensportcomplexen in de genoemde kernen.  

• In dit plan van aanpak de mogelijke scenario’s per kern te voorzien van een 

deugdelijke financiële onderbouwing en tijdsplanning met aandacht voor breedtesport 

en duurzaamheidsaspecten. 

• Dit plan in juni 2022 voor te leggen aan de gemeenteraad.  

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

 

Namens de fractie van D66 

 

 

Martin Hoogerkamp 

 

 

Namens de fractie van Gemeentebelangen  

 

 

Harm Greven 

 

 

Namens de fractie van de VVD 

 

 

Erik Huizing 

 

 

 

 

 


